
 
 

ZAPISNIK 
sa 60. sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva 

održane 7. decembra 2015. godine 
 

 

 

    Sjednica je počela u 12 sati. 

    Predsjedavao je Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora. 

    Sjednici su prisustvovali: Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, 

Rešad Sijarić, mr Aleksandar Damjanović, Danijela Danka Marković i Azra Jasavić, članovi Odbora. 

    Sjednici nijesu prisustvovali, doc. dr Branka Bošnjak, Emilo Labudović i Milutin Đukanović, članovi Odbora. 

    Shodno članu 67 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, sjednici Odbora prisustvovali su: Boris Raonić, 

predsjednik Nevladine Fondacije “Građanska alijansa”, koji je i učestvovao u radu Odbora, i Marko Savić, 

predstavnik CeMI-a. 

    Sjednici su prisustvovale Ljiljana Miljanić, samostalna savjetnica ll i Mirjana Marović, samostalna savjetnica lll   

u Sekretarijatu Odboru. 

    Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

Predsjednik Odbora, obavijestio je članove Odbora prije početka sjednice, da je u skladu sa Poslovnikom 

Skupštine Crne Gore, prisustvo na sjednici tražio Boris Raonić, predsjednik Nevladine Fondacije “Građanska 

alijansa” i  Marko Savić, predstavnik CeMI-a. Boris Raonić, je pored prisustva sjednici od Odbora tražio i da mu 

se omogući učešće na sjednici Odbora, i da je shodno tome potrebno da se članovi Odbora izjasne o tom 

zahtjevu. 

    Nakon ranije iznijetog principijelnog stava pojedinih poslanika, da se svim zainteresovanim pojedincima i 

predstavnicima NVO sektora, ukoliko pokažu interesovanje za učešće u radu na sjednici Odbora isto i omogući, 

članovi Odbora su prihvatili zahtjev da Boris Raonić, predsjednik Nevladine Fondacije “Građanska alijansa”, 

učestvuje na sjednici Administrativnog odbora. 

 

 

    Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 
 

DNEVNI RED: 
 

- Usvajanje Zapisnika sa 57. sjednice Odbora - 

- Usvajanje Zapisnika sa 58. sjednice Odbora - 

- Usvajanje Zapisnika sa 59. sjednice Odbora - 

 

1. Utvrđivanje Predloga liste za imenovanje tri člana Savjeta Agencije za elektronske medije, po  

ovlašćenim predlagačima; 

 2.     Utvrđivanje Predloga odluke o razrješenju predsjednika i izboru predsjednice Zakonodavnog  

odbora Skupštine Crne Gore; 

3. Utvrđivanje Predloga odluke o razrješenju jedne članice Odbora za rodnu ravnopravnost Skupštine  

Crne Gore; 

4. Utvrđivanje Predloga odluke o izboru jednog člana Odbora za bezbjednost i odbranu Skupštine  

Crne Gore; 

5. Utvrđivanje Predloga odluke o izboru jednog člana Odbora za međunarodne odnose i iseljenike  

Skupštine Crne Gore; 



6. Utvrđivanje Predloga odluke o izboru jednog člana Komisije za praćenje i kontrolu postupka  

privatizacije Skupštine Crne Gore; i 

7. Tekuća pitanja. 

 

     Zapisnici sa 57., 58. i 59. sjednice Odbora usvojeni su bez primjedbi. 
 
 
Na predlog poslanika mr Aleksandra Damjanovića, članovi Odbora odlučili su da prvo razmatraju drugu, treću, 
četvrtu, petu i šestu tačku dnevnog reda, a nakon toga prvu  tačku dnevnog reda.  
 
 
 
Druga tačka - Utvrđivanje Predloga odluke o razrješenju predsjednika i izboru predsjednice Zakonodavnog    
                        odbora Skupštine Crne Gore 
 

      Predsjednik Odbora, Radivoje Lala Nikčević, podsjetio je članove Odbora na dostavljenu Ostavku 

poslanika Džavida Šabovića na dužnost predsjednika Zakonodavnog odbora Skupštine Crne Gore, broj 

00-63-14/15-171   od 25. novembra 2015. godine. 

    Klub poslanika Socijaldemokratske partije Crne Gore dostavio je Odboru Zahtjev broj 00-63-14/15-

173 od 25. novembra 2015. godine, kojim predlaže da se umjesto poslanika Džavida Šabovića na 

dužnost predsjednice Zakonodavnog odbora, izabere poslanica  dr Draginja Vuksanović. 

     Polazeći od navedenog zahtjeva, shodno članu 49 stav 1, a u vezi sa članom 35 stav 3 Poslovnika 

Skupštine Crne Gore, Administrativni odbor Skupštine Crne Gore 25. saziva, jednoglasno je utvrdio 

Predlog odluke o izboru  predsjednice Zakonodavnog odbora Skupštine Crne Gore (ukupno je glasalo 

10 članova Odbora - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta 

Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Rešad Sijarić, mr Aleksandar Damjanović, Danijela 

Danka Marković i Azra Jasavić, članovi Odbora) kojim Skupštini Crne Gore predlaže da se za 

predsjednicu Zakonodavnog odbora Skupštine Crne Gore izabere poslanica dr Draginja Vuksanović.   

 

 

Treća tačka- Utvrđivanje Predloga odluke o razrješenju jedne članice Odbora za rodnu ravnopravnost   

                      Skupštine Crne Gore 

 

     Predsjednik Odbora, Radivoje Lala Nikčević, podsjetio je članove Odbora na dostavljenu Ostavku 

poslanice Draginje Vuksanović na članstvo u Odboru za rodnu ravnopravnost Skupštine Crne Gore, broj 

00-63-14/15 -172  od 25. novembra 2015.godine. 

    Polazeći od navedene ostavke, shodno članu 49 stav 1, a u vezi sa članom 35 stav 3 Poslovnika 

Skupštine Crne Gore, Administrativni odbor Skupštine Crne Gore 25. saziva, jednoglasno je utvrdio 

Predlog odluke o razrješenju poslanice dr Draginje Vuksanović sa mjesta članice Odbora za rodnu 

ravnopravnost Skupštine Crne Gore (ukupno je glasalo 10 članova Odbora - Radivoje Lala Nikčević, 

predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat 

Rastoder, Rešad Sijarić, mr Aleksandar Damjanović, Danijela Danka Marković i Azra Jasavić, članovi 

Odbora) kojim Skupštini Crne Gore predlaže da se poslanica dr Draginja Vuksanović, razriješi članstva 

u  Odboru za rodnu ravnopravnost Skupštine Crne Gore. 

 

 



 

Četvrta tačka - Utvrđivanje Predloga odluke o izboru jednog člana Odbora za bezbjednost i odbranu  

                          Skupštine Crne Gore  

 

       Predsjednik Odbora, Radivoje Lala Nikčević, podsjetio je članove Odbora da je Klub poslanika 

Socijaldemokratske partije Crne Gore dostavio Odboru Zahtjev broj 00-63-14/15-173 od 25. novembra 

2015. godine, kojim predlaže da se poslanik Džavida Šabovića izabere za člana Odbora za bezbjednost 

i odbranu Skupštine Crne Gore. 

     Polazeći od navedenog zahtjeva, shodno članu 49 stav 1, a u vezi sa članom 35 stav 3 Poslovnika 

Skupštine Crne Gore, Administrativni odbor Skupštine Crne Gore 25. saziva, jednoglasno je utvrdio 

Predlog odluke o izboru jednog člana Odbora za bezbjednost i odbranu Skupštine Crne Gore (ukupno je 

glasalo 10 članova Odbora - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, 

Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Rešad Sijarić, mr Aleksandar Damjanović, 

Danijela Danka Marković i Azra Jasavić, članovi Odbora) kojim Skupštini Crne Gore predlaže da se 

poslanik Džavid Šabović izabere za člana Odbora za bezbjednost i odbranu Skupštine Crne Gore. 

 

 

 

Peta tačka -  Utvrđivanje Predloga odluke o izboru jednog člana Odbora za međunarodne odnose i  

                      iseljenike Skupštine Crne Gore    

 

       Predsjednik Odbora, Radivoje Lala Nikčević, podsjetio je članove Odbora da je Klub poslanika 

Socijaldemokratske partije Crne Gore dostavio Odboru Zahtjev broj 00-63-14/15-173 od 25. novembra 

2015. godine, kojim predlaže da se poslanik prim. dr Izet Bralić izabere za člana Odbora za 

međunarodne odnose i iseljenike Skupštine Crne Gore. 

      Polazeći od navedenog zahtjeva, shodno članu 49 stav 1, a u vezi sa članom 35 stav 3 Poslovnika 

Skupštine Crne Gore, Administrativni odbor Skupštine Crne Gore 25. saziva, jednoglasno je utvrdio 

Predlog odluke o   izboru jednog člana Odbora za međunarodne odnose i iseljenike Skupštine Crne 

Gore (ukupno je glasalo 10 članova Odbora - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, Milorad 

Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Rešad Sijarić, mr 

Aleksandar Damjanović, Danijela Danka Marković i Azra Jasavić, članovi Odbora) kojim Skupštini Crne 

Gore predlaže da se poslanik prim. dr Izet Bralić, izabere za člana Odbora za međunarodne odnose i 

iseljenike Skupštine Crne Gore. 

 

 

Šesta tačka- Utvrđivanje Predloga odluke o izboru jednog člana Komisije za praćenje i kontrolu  

                      postupka privatizacije Skupštine Crne Gore; 

 

       Predsjednik Odbora, Radivoje Lala Nikčević, podsjetio je članove Odbora da je Klub poslanika 

Socijaldemokratske partije Crne Gore, dostavio Odboru Zahtjev broj 00-63-14/15-173 od 25. novembra 

2015. godine, kojim predlaže da se poslanik prim. dr Izet Bralić, razrješi dužnosti člana Komisije za 

praćenje i kontrolu postupka privatizacije Skupštine Crne Gore, a za člana Komisije za praćenje i 

kontrolu postupka privatizacije Skupštine Crne Gore, izabere poslanik Džavid Šabović. 



     Polazeći od navedenog zahtjeva, shodno članu 49 stav 1, a u vezi sa članom 35 stav 3 Poslovnika 

Skupštine Crne Gore, Administrativni odbor Skupštine Crne Gore 25. saziva, jednoglasno je utvrdio 

Predlog odluke o  razrješenju i izboru jednog člana Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 

Skupštine Crne Gore (ukupno je glasalo 10 članova Odbora - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik 

Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Rešad 

Sijarić, mr Aleksandar Damjanović, Danijela Danka Marković i Azra Jasavić, članovi Odbora) kojim 

Skupštini Crne Gore predlaže da se prim. dr Izet Bralić, razriješi dužnosti člana Komisije za praćenje i 

kontrolu postupka privatizacije Skupštine Crne Gore, a za člana Komisije za praćenje i kontrolu 

postupka privatizacije Skupštine Crne Gore izabere poslanik Džavid Šabović.  

 

 

Prva tačka - Utvrđivanje Predloga liste za imenovanje tri člana Savjeta Agencije za elektronske medije,  

                     po ovlašćenim predlagačima; 

 

      Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, je u uvodnim napomenama podsjetio članove Odbora 

da je na 56. sjednici Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva održane 22. septembra 

2015. godine, Odbor utvrdio Listu blagovremenih i potpunih predloga kandidata za tri člana Savjeta 

Agencije za elektronske medije, po Javnom pozivu broj 00-63-14/15-49 od 16. jula 2015. godine, a da je 

u vezi sa dostavljenim Dopisom Borisa Raonića, predsjednika Nevladine fondacije “Građanska alijansa”, 

u kom izražava sumnju da se Zlatko Vujović, kandidat za člana Savjeta Agencije za elektronske medije, 

nalazi u konfliktu interesa, navodeći istovremeno da je imenovani i član organa upravljanja, odnosno 

član Upravnog i Nadzornog odbora “Centra za odnose sa javnošću nevladinih organizacija - PR 

Centra”, koji se bavi proizvodnjom i distribucijom audio vizuelnog materijala na teritoriji Crne Gore, ali i 

direktor Centra za monitoring-CeMI, koji je osnivač PR Centra ovog pravnog lica, čime je prekršen član 

17 Zakona o elektronskim medijima, Odbor odlučio da od Komisije za spriječavanje sukoba interesa 

Crne Gore, zatraži mišljenje da li se predloženi kandidat Zlatko Vujović, nalazi u sukobu interesa, nakon 

čega je postupak utvrđivanja Predloga liste za imenovanje tri člana Savjeta Agencije za elektronske 

medije, po ovlašćenim predlagačima, prekinut.  

 

     Predsjednik Odbora podsjeća, da je imajući u vidu da Komisija za sprječavanje sukoba interesa, do 

početka 59. sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 17. novembra 

2015. godine, nije dostavila traženo mišljenje, Odbor na istoj sjednici odlučio i da se Komisiji za 

sprječavanje sukoba interesa, uputi urgencija za hitno dostavljanje mišljenja u vezi sa Zahtjevom broj 

00-63-14/15-49/13 da li se predloženi kandidat Zlatko Vujović, nalazi u sukobu interesa, kako bi se u 

zakonom predviđenom roku postupak imenovanja članova Savjeta Agencije za elektronske medije, 

okončao. Komisija za spriečavanje sukoba interesa Crne Gore je shodno dostavljenoj urgenciji Odbora, 

Administrativnom odboru dostavila Mišljenje broj 00-63-14/15-49 od 30. novembra 2015. godine, u kom 

navodi da „u skladu sa odredbama Zakona o sprječavanju sukoba interesa Zlatko Vujović nije u sukobu 

interesa, jer istovremeno sa javnom funkcijom člana Savjeta Agencije za elektronske medije ne obavlja 

dužnost člana Upravnog odbora i člana Nadzornog odbora nevladine organizacije „Centar za odnose sa 

javnošću nevladinih organizacija-PR Centar“, odnosno „Fondacija za promociju civilnog društva-PR 

Centar“. 

 



     Predsjednik Odbora, takođe podsjeća članove Odbora i da je shodno članu 4 stav 2 Zakona o 

sprječavanju sukoba interesa Crne Gore, određeno da su mišljenje o postojanju sukoba interesa i 

odluka o povredi ovog zakona koje Komisija daje, odnosno donosi u skladu sa ovim zakonom, 

obavezujuća za javnog funkcionera, i da je shodno tome potrebno isto imati u vidu prilikom izjašnjavanja 

o kandidatima za članove Savjeta Agencije za elektronske medije.  

    Nakon pojašnjenja predsjednika Odbora, vezanog za upit poslanika Damjanovića oko primijene 

kriterijuma pri izboru kandidata za članove Savjeta Agencije (podrška najvećeg broja ovlašćenih 

predlagača i dužina radnog iskustva iz oblasti koje su relevantne za obavljanje djelatnosti Agencije), 

odnosno njihove pojedinačne ili kumulativne primjene pri izboru kandidata za članove Savjeta Agencije, 

članovi Odbora su se izjasnili o kandidatima po ovlašćenim predlagačima, i to: 

        1) - po predlozima univerziteta, za jednog člana:  

                   - za kandidata Branka Boškovića glasalo je ukupno tri člana Odbora: mr Aleksandar 

Damjanović, Danijela Danka Marković i Azra Jasavić;  

                   - za kandidata Sašu Kneževića glasalo je ukupno sedam članova Odbora - Radivoje Lala 

Nikčević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, 

Rifat Rastoder i Rešad Sijarić. 

     Odbor je nakon glasanja konstatovao da je većinu glasova dobio kandidat Saša Knežević i odlučio 

da predloži Skupštini Crne Gore 25. saziva, da se Saša Knežević kandidat univerziteta, imenuje za 

člana Savjeta Agencije za elektronske medije. 

 

        2)-  po predlozima nevladinih organizacija koje se bave zaštitom ljudskih prava i sloboda, za 

jednog člana:  

                 -  za kandidata Edina Koljenovića, glasalo je ukupno pet članova Odbora – Rifat Rastoder, 

Rešad Sijarić, mr Aleksandar Damjanović, Danijela Danka Marković, i Azra Jasavić;  

                -  za kandidata Zlatka Vujovića glasalo je ukupno pet članova Odbora – Radivoje Lala 

Nikčević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović i Radovan Obradović. 

 

     Odbor je nakon glasanja konstatovao da nijedan od kandidata nije dobio potrebnu većinu glasova 

prisutnih članova Odbora, kako bi Skupštini Crne Gore 25. saziva, mogao biti predložen za imenovanje 

za člana Savjeta Agencije za elektronske medije. 

 

     3) -  po predlozima udruženja komercijalnih emitera, za jednog člana, 

           -  za kandidata Ranka Vujovića, glasalo je ukupno pet članova Odbora - Radivoje Lala Nikčević, 

predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, i Radovan Obradović; 

          -  za kandidata Amira Arabelovića glasalo je ukupno tri člana Odbora – Rifat Rastoder, Rešad 

Sijarić, i Azra Jasavić, dok su dva člana Odbora, mr Aleksandar Damjanović i Danijela Danka Marković, 

bili uzdržani prilikom glasanja. 

 

      Odbor je nakon glasanja konstatovao da nijedan od kandidata nije dobio potrebnu većinu glasova 

prisutnih članova Odbora, kako bi Skupštini Crne Gore 25. saziva, mogao biti predložen za imenovanje 

za člana Savjeta Agencije za elektronske medije. 

 

     Odbor je nakon sprovedenog glasanja utvrdio Predlog za imenovanje jednog člana Savjeta Agencije 

za elektronske medije, po ovlašćenom predlagaču – univerziteti, za jednog člana, i odlučio da predloži 



Skupštini Crne Gore 25. saziva, da za člana Savjeta Agencije za elektronske medije imenuje Sašu 

Kneževića, kandidata univerziteta. 

 

     Odbor je takođe imajući u vidu da po predlozima nevladinih organizacija koje se bave zaštitom 

ljudskih prava i sloboda, za jednog člana i po predlozima udruženja komercijalnih emitera, za jednog 

člana, nijedan od kandidata nije dobio potrebnu većinu glasova prisutnih članova Odbora, kako bi 

mogao biti predložen Skupštini Crne Gore 25. saziva, za imenovanje za člana Savjeta Agencije za 

elektronske medije, odlučio da pokrene ponovni postupak za imenovanje dva člana Savjeta Agencije za 

elektronske medije, upućivanjem Javnog poziva ovlašćenim predlagačima, iz reda predstavnika 

nevladinih organizacija koje se bave zaštitom ljudskih prava i sloboda i udruženja komercijalnih emitera, 

za dostavljanje novih predloga za kandidate za članove  Savjeta Agencije elektronske medije. 

 

    Učestvujući u radu Odbora, Boris Raonić, predsjednik Nevladine Fondacije “Građanska alijansa”, se 

na početku svog obraćanja zahvalio članovima Odbora na pruženoj mogućnosti i razumjevanju da 

učestvuje u radu sjednice Odbora, a potom ukazao da je njegovoj organizaciji veoma zanimljiv proces 

funkcionisanja u javnim institucijama. Zanimljivo je ističe Raonić, da su se kod izjašnjavanja o 

kandidatima za članove Savjeta Agencije za elektronske medije, po predlozima nevladinih organizacija 

koje se bave zaštitom ljudskih prava i sloboda, za jednog člana, s jedne strane našle sve političke partije 

koje su imale jedinstven stav o kandidatima, osim Demokratske partije socijalista i da se u oba slučaja 

radilo o predstavnicima nacionalnih manjina koji nijesu dobili podršku u procesu glasanja. Raonić 

ukazuje i na saznanje “Građanske alijanse” da je izjašnjavanje u vezi sa traženim i mišljenjem u Komisiji 

za sprječavanje sukoba interesa, naknadno mjenjano, o čemu će „Građanska alijansa”, naknadno 

obavijestiti Odbor, ali i javnost. Gospodin Raonić ukazuje i na različito tumačenje i primjenu propisa u 

odnosu na ranije postupke prilikom izbora kandidata za dva člana Savjete Agencije. Svoje viđenje u vezi 

sa načinom izjašnjavanja poslanika o kandidatima, temelji na činjenici da je pri izjašnjavanju poslanika o 

kandidatima u ranijem postupku izbora kandidata za članove Savjeta Agencije primenjivan drugačiji 

metod izjašnjavanja u odnosu na sada primjenjeni. 

 

    Predsjednik Nikčević je u odnosu na konstataciju gospodina Raonića u vezi sa različitim načinom 

izjašnjavanja poslanika u postupcima izbora članova Savjeta Agencije za elektronske medije, saopštio 

da se Odbor u prethodnom postupku izbora članova Savjeta Agencije rukovodio isključivo i jedino 

zakonskim odredbama, ali da smatra da učešće NVO sektora u ovom i drugim izborima za članove 

Savjeta mora biti drugačije koncipiran, odnosno da NVO kao učesnice javnih oglasa moraju kao 

kandidate predlagati eksperte iz oblasi za koju se kandidati biraju, a koje bi u postupku izbora podržali 

svi članovi Odbora, jer je ipak riječ o ekspertima, a ne kao što je to praksa u dosadašnjem predlaganju 

kandidata da se predlažu uvjek i jedino jedna te ista lica, pritom ona koja su zaposlena u pojedinim 

nevladinim organizacijama, a koja se već nalaze kao članovi u raznim Savjetima. 

 

     U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, mr 

Aleksandar Damjanović, Milorad Vuletić, Marta Šćepanović, Azra Jasavić, Rešad Sijarić i Rifat 

Rastoder, članovi Odbora. 

     Član Odbora, mr Aleksandar Damjanović, je osvrćući se na konstataciju gospodina Raonića u vezi 

sa izjašnjavanjem o kandidatima za članove Savjeta, istakao da ne stoji njegova konstatacija vezana za 

podršku kandidatima za članove Savjeta Agencije po pripadnost kandidata nacionalnim manjinama, ali 



smatra da se članovima Odbora može prigovoriti nedoslijednost u postupku ovog izbora članova 

Savjeta Agencije u odnosu na prethodni izbor članova Savjeta, da se članovi Odbora nijesu rukovodili 

istim principom glasanja kod izjašnjavanja o kandidatima univerziteta, odnosno da se u ovom slučaju 

favorizovao kandidat Univerziteta Crne Gore, nasuprot kandidatu Univerziteta Mediteran i Univerziteta 

Donja Gorica, a koji je imao podršku većeg broja ovlašćenih predlagača. Ono o čemu se moralo voditi 

računa kod primjene kumulativnih uslova pri izboru kandidata za članove Savjeta Agencije, u slučaju 

izjašnjavanja o kandidatima univerziteta, jeste svakako princip ravnopravnosti univerziteta, stav je 

poslanika Damjanovića. 

      Milorad Vuletić, član Odbora, oštro se suprostavio komentaru Borisa Raonića, predsjednika 

Nevladine Fondacije “Građanska alijansa”, kao gosta na sjednici Odbora u odnosu na način 

izjašnjavanja poslanika o kandidatima za članove Savjeta Agencije, posebno komentaru da poslanici 

nijesu podržali kandidate manjinskih naroda za članstvo u Savjetu Agencije za elektronske medije. 

Poslanik Vuletić uputio je i primjedbu na račun vođenja sjednice predsjedniku Odbora, ističući da 

predsjednik nije smio dozvoliti da predstavnik nevladinog sektora kao gost na sjednici Odbora kvalifikuje 

i kometariše način njegovog i izjašnjavanje drugih poslanika u vezi sa izborom kandidata za članove 

Savjeta Agencije, posebno ne sa aspekta pripadnosti nacionalnim manjinama. Opredijelio se, kako je 

rekao, prema svojoj savjesti i prema rezultatima rada kandidata čiji rad poznaje iz ranijeg perioda, a ne 

kako to odgovara NVO sektoru, što smatra svojim pravom, smatrajući i da je ovakav komentara Raonića 

zapravo njegova klasična zloupotreba učešća na sjednici Odbora. 

      Članica Odbora Marta Šćepanović, je obraćajući se članovima Odbora, saopštila da u potpunosti 

podržava stav poslanika Vuletića, posebno u dijelu koji se odnosi na komentar o izjašnjavanju poslanika 

o kandidatima za članove Savjeta Agencije i njegovim upoređivanjem sa izjašnjavanjem u ranijim 

postupcima izbora članova Savjeta. Poslanica Šćepanović posebno naglašava svoje negativno iskustvo 

u ranijim postupcima izbora kandidata za članove Savjeta, a koje su kandidovali ovlašćeni predlagači 

nevladinog sektora, kao člana radne grupe koja je utvrđivala validnost dostavljane dokumentacije. Ono 

što smatra neophodnim jeste izmjena postojećeg zakona u toj oblasti, oko koje je i ranije postignuta 

saglasnost a koju treba da iniciraju poslanici Administrativnog odbora, upravo zbog problema sa kojima 

se susrijeće Administrativni odbor prilikom izbora kandidata za članove Savjeta a čiji su predlagači 

nevladine organizacije, i od kojih se očekuje da u svim slučajevima predlažu eksperte kao kandidate za 

članove svih Savjeta, a ne kako je to do sada bila praksa, svoje zaposlene.     

     Članica Odbora Azra Jasavić, je obraćajući se članovima Odbora istakla da ne opravdava reakciju 

poslanika Vuletića na izlaganje gospodina Raonića u dijelu koji se odnosi na kandidate manjinskih 

naroda, iako razumije takvu njegovu reakciju jer se prilikom glasanja sigurno nije rukovodio 

nacionalnom pripadnošću, ističući istovremeno da uvažava stav gospodina Raonića koji je u ovom 

slučaju govorio samo jezikom činjenica, koje sigurno ne smiju biti razlog za negodovanje, odnosno 

negativnu reakciju poslanika.  

    Rešad Sijarić, član Odbora, je uključujući se u raspravu istakao da je kandidata za člana Savjeta 

Agencije koga je predložio univerzitet podržao rukovodeći se isključivo izjašnjavanjem poslanika svog 

koalicionog partnera, DPS-a, a da se u slučajevima podrške kandidatima nevladinih organizacija koje se 

bave zaštitom ljudskih prava i sloboda, i udruženja komercijalnih emitera, kao predstavnik manjinskih 

naroda, oprijedelio za kandidate srazmjerno broju zastupljenosti predstavnika manjinskih naroda u  

Savjetu Agencije, očekujući istovremeno podršku koalicionog partnera takvim kandidatima. Smatra 



takođe da predstavnika manjinskih naroda u Agenciji nema u dovoljnom broju i da bi u Savjetu morao 

svakako biti neko iz reda manjinskih naroda.  

 

    Poslanik Rifat Rastoder, član Odbora, u svom obraćanju ističe da se Administrativni odbor već 

izjasnio o kandidatima za članove Savjeta Agencije, i da naknadna rasprava znači kršenje procedure, 

jer je rasprava ranije bila otvorena i zaključena. Ističe da se prilikom izjašnjavanja o kandidatu 

univerziteta za člana Savjeta Agencije, rukovodio isključivo poznavanjem njegovog ranijeg rada, a da se 

u druga dva slučaja rukovodio uvjerenjem da treba napraviti promjenu u Savjetu Agencije, odnosno da 

bi izborom novih članova došlo do osveženja u radu Savjeta Agencije, koje je jedino i moguće sa novim 

ljudima. Poslanik Rastoder ne spori da i drugi kandidati sigurno mogu biti članovi Savjeta Agencije. 

Kandidata Edina Koljenovića vidi kao novo lice koje pamti iz nastupa u civilnom sektoru i to kao veoma 

vispenih, smatrajući istovremeno da bi on bio osvježenje u Savjetu, a bilo bi dobro napraviti jednu takvu 

promjenu u sastavu Savjeta Agencije. Poslanik Rastoder smatra i da bi bilo dobro imati sistem 

usaglašavanja prilikom ovakvih glasanja, a na čemu se mora raditi, bez obzira što će u konačnom 

Skupština odlučivati o kandidatima za članove Savjeta Agencije. 

    Predsjednik Odbora, je u svom ponovnom obraćanju prihvatio sve primjedbe poslanika Vuletića i 

istakao njihovu opravdanost, ističući istovremeno da je nepotrebno nastavljati dalju diskusiju o načinu 

izjašnjavanja poslanika za kandidate za članove Savjeta Agencije, imajući u vidu da se niko od članova 

Odbora u okviru trajanja rasprave o ovoj tački dnevnog reda, a prije izjašnjavanja o kandidatima za 

članove Savjeta Agencije, nije javljao za diskusiju. Insistira da se rasprava zaključi jer je izjašnjavanje 

završeno a time i sjednica.   

     Članica Odbora Azra Jasavić, je u ponovnom obraćanju članovima Odbora istakla da je evidentan 

rad svih poslanika i kao takav podložen sudu javnosti, odnosno glasača, a da je ono o čemu će javnost 

suditi nakon ove sjednice biti način na koji se glasalo za kandidate za članove Savjeta, a to je činjenica 

da kandidati manjinskih naroda za članove Savjeta Agencije, nijesu dobili podršku članova Odbora.  

      Članica Odbora Marta Šćepanović, je u svom ponovnom obraćanju, obraćajući se Borisu Raoniću, 

putiala zašto “Građanska alijansa” i sam Raonić, ukoliko već brine o kandidatima nacionalnih manjina u 

prethodnom postupku izbora članova Savjeta Agencije prilikom predlaganja kandidata nije vodio računa 

o nacionaloj pripadnosti pa umjesto predloženog Ivanovića predložio kandidata Edina Koljenovića.  

       Na kraju sjednice poslanik Damjanović se interesovao za nastavak sjednice na kojoj bi se 

raspravljalo o započetom postupku donošenja Odluke o utvrđivanju naknada za rad naučnim i stručnim 

konsultantima.   

    

Sjednica je završena u 13 sati i 15 minuta. 
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